
Verksamhetsberättelse	för	Aspö	IF	2020	

	

Föreningen	har	drivit	två	åldersindelade	barngrupper	som	har	tränat	fotboll	en	gång	i	

veckan	mellan	slutet	av	april	och	början	av	september.	Träningarna	har	haft	fokus	på	att	

barnen	ska	utvecklas,	tycka	det	är	roligt	att	spela,	och	samarbeta	bra	med	varandra	på	

planen.	Två	huvudtränare	samt	ett	antal	hjälptränare	har	genomfört	träningar	en	gång	i	

veckan,	även	under	sommaren.	På	grund	av	Covid	19	har	inga	sammandrag	genomförts	

vilket	har	varit	tråkigt.	I	september	avslutades	verksamheten	med	glass,	diplom	och	

medaljer	till	barnen.	

	

Föreningen	har	arbetat	för	att	öka	antal	föräldrar	som	kan	engagera	sig	både	som	

hjälptränare,	huvudtränare	samt	i	styrelsearbete	mm	genom	att	försöka	lära	känna	

föräldrar	vid	träningarna.	Det	har	varit	utmanande	att	Coivd	19	gjort	att	möten	inte	

känts	lämpliga.	Ett	antal	föräldrar	har	engagerat	sig	genom	att	hjälpa	till	vid	

träningstillfällen.		En	av	de	stora	utmaningarna	för	klubben	är	just	att	hitta	tillräckligt	

många	föräldrar	som	kan	hjälpa	till.	

	

Styrelsen	har	haft	regelbundna	styrelsemöten	och	kassören	har	skött	medlemsavgifter	

och	andra	ekonomiska	händelser.			

Föreningen	har	under	året	fått	sponsring	från	Gunnar	Eskång	(revisortjänster),	Sevab	

samt	Ica	Bengtsson.	Ekonomin	har	stärkts	under	året.		

	

God	kontakt	med	kommunen	har	funnits	under	året,	kommunen	har	låtit	föreningen	

använda	klubbhuset	hyresfritt	då	kommunen	också	behövt	använda	det	för	sin	

verksamhet.		


